

胡志明 + 黑婆山

HO CHI MINH + BA DEN MOUNTAIN

Tour Code: VSM





越南







行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Notre Dame Cathedral of Saigon 西贡圣母圣殿主教座堂







SCHEDULE

DEPARTURE 🛪 **HO CHI MINH**

(MOB/D)

- ☑ Notre-Dame Cathedral Basilica -Century-Old Red Cathedral
- ☑ Saigon Central Post Office
- ☑ Ho Chi Minh City Hall (Photo Stop)
- ☑ Saigon Opera House

HO CHI MINH 🖨 **TAY NINH**

(B/L/D)

- ☑ Dau Tieng Lake
- ☑ Ma Thien Lanh Valley
- ✓ Long Dien Son (Water Park)

TAY NINH 🖨 BLACK **VIRGIN MOUNTAIN** (B/L/D)

- Mountain Cable Car
- ☑ Black virgin mountain
- ☑ Hanh Temple & Linh Son Tien Thao Temple
- ☑ Cao Dai Temple

TAY NINH 🖨 **HO CHI MINH**

(B/L/D)

- ☑ Ben Thanh Market
- ☑ Saigon Hoang Yen Buffet

HO CHI MINH A **DEPARTURE**

(B/L/MOB)







√ 4 Breakfast / 4 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

Hoang Yen Buffet Ba Den Mountain Buffet

TOURIST ATTRACTIONS:

HO CHI MINH

- ◆ HO CHI MINH Formerly known as Saigon, the city was renamed in honor of Ho Chi Minh, one of the principal founders of the Communist Party of Vietnam. It is the largest city in Vietnam, one of the country's centrally governed municipalities, as well as Vietnam's economic center, largest port, and major transportation hub.
- Ben Thanh Market Located in District 1, Ho Chi Minh City, Vietnam, it is one of the most iconic traditional markets in the city and a popular destination for both tourists and locals to shop and enjoy local cuisine. The market was originally built during the 19th century under French colonial rule and was later relocated to its current location in 1912, becoming an important landmark of Ho Chi Minh City.
- Notre-Dame Cathedral Basilica of Saigon One of the most important buildings from the French colonial period, constructed between 1877 and 1880. The cathedral is made of red bricks and features a classic Gothic architectural style. Its two 58-meter-high bell towers are highly iconic. In front of the cathedral stands a statue of the Virgin Mary, which is regarded as a sacred site by the locals.

TAY NINH

- Ba Den Mountain Located in Tay Ninh Province, Vietnam, Ba Den Mountain stands at 986 meters, making it the highest peak in southern Vietnam. It is known as the "First Mountain of the South" and offers a perfect blend of natural beauty, religious culture, and adventure. The most famous site on the mountain is Ba Den Pagoda, dedicated to the "Black Lady" deity, attracting numerous pilgrims who come to pray and admire the breathtaking views. Ba Den Mountain also served as an important strategic site during the Vietnam War, holding great historical significance. The scenery is beautiful all year round, especially at sunrise and sunset, when mist surrounds the peak, creating a mystical atmosphere. It is a remarkable destination that combines nature and culture.
- Ma Thien Lanh Valley located near Ba Den Mountain, is a serene and picturesque natural valley. Known for its untouched natural beauty and mysterious legends, Ma Thien Lanh Valley offers visitors a peaceful retreat away from the hustle and bustle of city life. Surrounding the valley are several Buddhist temples and hidden caves, adding cultural and historical charm to the area.



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- √ Cicilia Saigon Hotel or Similar
- x 2 Nights
- √ Times Hotel Tay Ninh or Similar
- x 2 Nights

Optional Tour: Vietnam style massage RM120/PAX



精简行程

<mark>第一天</mark> 抵达 ┪ 胡志明市

(机上用餐/晚)

- ☑ 圣母大教堂 百年红教堂
- ☑ 西贡中央邮政局
- ☑ 胡志明市人民委员会大厅(外观拍照)
- ☑ 西贡歌剧院

第二天 胡志明市 🖨 西宁

(早/午/晚)

- ☑ 油汀湖
- ☑ 马天兰山谷
- ☑ 龙田山旅游区(水上乐园)

=== 西宁 🖨 黑婆山

(早/午/晚)

- ☑ 西宁太阳世界黑婆山缆车
- ☑ 黑婆山
- ☑ 恒寺 & 灵山清茂寺
- ☑ 高台教圣地

第四天 西宁 🖨 胡志明市

(早/午/晚)

- ☑ 滨城市场
- ☑ 西贡广场
- ☑ 西贡黄燕自助餐

第五天 胡志明市

胡志明市 才 回程 (早/午/机上用餐)

☑ 送往机场

* * * * * ***** |





√4早餐/4午餐/4晚餐

风味餐:

黄燕自助餐

黑婆山自助餐

观光景点:

胡志明市

- ◆ 胡志明市 旧称西贡市,因纪念越南共产党的主要创立者胡志明而得名。这里是越南最大的城市,也是越南的中央直辖市之一,亦是越南的经济中心、最大的港口和交通枢纽。
- ◆ **滨城市场** 位于越南胡志明市第一郡,是该市最具代表性的传统市场之一,也是游客和当地人购物、品尝美食的热门地点。市场最初建于19世纪法国殖民时期,后于1912年搬迁至现址,并成为胡志明市的重要地标。
- ◆ 西贡圣母大教堂 是法国殖民时期的重要建筑之一,建于1877年至1880年之间。教堂采用红砖砌成,具有典型的哥特式建筑风格,两座高达58米的钟楼极具标志性。教堂前方矗立着一座圣母玛利亚雕像,被当地人视为圣地。

西宁

- ◆ 黑婆山 位于越南西宁省,海拔986米,是越南南部最高的山峰,被誉为"南部第一山"。这里融合了自然美景、宗教文化和探险体验。山上最著名的景点是黑婆庙,供奉着"黑婆"灵女,吸引众多香客前来祈福和俯瞰壮丽风景。黑婆山也曾是越战时期的重要据点,历史意义深远。四季景色宜人,尤其在清晨或黄昏时分,山顶云雾缭绕,是自然与文化完美结合的旅游胜地。
- ◆ **马天兰山谷** 坐落在黑婆山附近是一片风景优美、宁静的天然山谷。马天兰山谷因其原始自然风光和神秘传说而闻名,享受大自然的宁静,远离城市喧嚣。山谷周围还有一些佛教寺庙和隐秘洞穴、增添了文化和历史的魅力。



入住酒店(4晚)

✓ 西贡西西里亚酒店或同级

✓ 西宁时代酒店或同等级

x2晚 x2晚

自费项目: 越式按摩 RM120/位

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

General Information

. 胡志明 HO CHI MINH .



货币 Currency	Vietnamese Dong - VND 越南盾 - VND	信用卡 Credit Card	* Major credit	心,以延长你的信用卡额度 t cards such as Visa and Master stly widely used.	
货币兑换率 Exchange Rate	1000 VND = MYR 0.18	拨号代码 Dial Code	Vietnam	:+84	
\$ £ €	1000 越南盾= 马币 0.18 *Subject to currency of the day**以当天汇率为准*		越南	: +84	
电压 Voltage	Voltage - 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket		2 flat blade pin / 两脚扁型插头 2 round pin / 两个圆脚插头	
77	-6/E - 220/\(\frac{1}{2}\)		-	•	
时差 Time Different	Vietnam (Ho Chi Minh) - Malaysia is 1 hour ahead of Hanoi 越南 (胡志明) 标准时差慢马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	piece of cabin handbag on-bo not exceed 560 weigh more tha	-件不超过7公斤的手提行李上机,	
气候 Weather	□ Summer 夏季 1月 – 12月				
	Jan to Dec 18℃ - 35℃				
	100-330			*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*	
下机型号 Aircraft Type	MH772				
Departure Da 出发日期:	ate:	Flight: 航班行程:			
Tour Fare: 团费:	Tour Fare:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:		
Tipping: 小费:			Agent Collection Fee: 旅行社代收费:		
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:			
		TOTAL: 总数:			
	GD Partner:				

